
 

 

INTERNATIONAL LAW ASSOCIATION “ILA” MISSION STATEMENT 

 

Peace and justice through law  

International law is key to peace, justice and development in a globalised world. Since 1873, 

the ILA‟s constitutional objective has been “the study, clarification and development of 

international law, both public and private, and the furtherance of international understanding 

and respect for international law”.  

The ILA aims  

- to bring together all interested in international law worldwide, from legal and mediation 

practice, the judiciary, academia, business and international, governmental and non-

governmental organisations;  

- to foster understanding of international law both generally and, particularly through its 

scholarship fund, among young persons across the world;  

- to promote greater respect for and adherence to international law.  

The ILA‟s resolutions and the reports of its committees and study groups inform and 

influence the development of international law. 

 

_____________________________________ 

 

La paix et la justice par le droit 

Le droit international est essentiel à la paix, la justice et le développement d‟un monde 

globalisé. L‟association de droit international existe depuis 1873. Selon sa constitution, l‟ADI 

a pour objectif  „„d‟étudier, de clarifier et de développer le droit international, public et privé, 

de renforcer la compréhension entre les Nations et le respect du droit international‟‟  

L‟ADI se donne pour tâche, en réunissant tous ceux qui, quelle que soit leur fonction 

(praticiens, juges, arbitres, médiateurs, universitaires, entreprises, représentants de 

gouvernements, représentants d‟organisations intergouvernementales ou non 

gouvernementales) : 

-de favoriser la compréhension du droit international,  

-d‟en promouvoir le plus grand respect.  

Pour ce faire, elle s‟ouvre à tous et particulièrement aux jeunes  grâce à son fonds de bourses.  

Les résolutions de l'ADI ainsi que les rapports de ses comités et groupes de travail ont pour 

vocation d'influencer l'évolution du droit international et d'informer les institutions chargées 

de son développement.  


